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Skolebestyrelsesmøde d. 23. august 2018 kl. 1630-1830. 
Skolen sørger for forplejning 

 
Referat: 
 
1) Orientering: 

a) Formanden 
Lene J. var på skolen i går og repræsenterede skolebestyrelsen ved forældremøderne i 
C og B. Lene J. oplevede mange tilfredse og glade forældre. 
Der er kommet en ny formand i Osted, som ønsker at samle skolebestyrelses 
formændene til fælles møder/aktiviteter. 
 

b) Elevrådet 
KW er ny elevrådskontakt. Der har endnu ikke været afholdt elevrådsmøde og valg. 
 

c) Personalet 
 
Der er kommet fem nye medarbejdere, som alle er faldet rigtig godt til.  
Hele processen med først brand og dernæst ombygning har været en sej omgang, men 
både personale og ledelse har håndteret situationen rigtig fint. 
 

d) Skoleledelsen 
Personalet har været super gode til at være fleksible og omstillingsparate i forbindelse 
med ombygningen.  
Alle stillinger er besat, og vi har fået nogle rigtig dygtige medarbejdere. 
Vi har taget afsked med Jørn i sidste uge. Jørn har været her i mange år, men har 
valgt at gå på pension nu. 

SKOLEBESTYRELSEN 



Vi har været til møde i samarbejdsforum, for at se på omprioriteringer. Politisk er der 
et ønske om at kunne bruge flere penge på anlæg. Der kommer materiale ud til høring 
snarest.  
 

2) Økonomi- og budgetopfølgning - bilag kommer ved mødet. 
Vi forventer budgetoverholdelse i indeværende år. 
Sidste år havde vi nogle ubesatte stillinger, som betød at vi kunne overføre penge til 2018. 
Vi har i år brugt af vores overførsel fra sidste år på indkøb af bus og legeplads.  

 
3) Status på byggeproces og skolestart 

Der mangler lidt småting, herunder bl.a. kalibrering af projektorerne. Der er planlagt 
et møde omkring udearealer til afd. C med Vej og Park. 
Den nye legeplads skal gennemgås i forbindelse med legepladstilsyn. 
Det har været en fin skolestart, enkelte elever har reageret på at få nye voksne. 
  

4) Forslag til indvielse af skolen  
Torsdag d. 27/9 vil vi afholde indvielse fra 13.30-15.30 sammen med elever, 
medarbejdere og samarbejdspartnere. Lene  J. og Jeanette fra bestyrelsen kan deltage 
i arrangementet.  
 
Traditioner: på skolen har vi flere faste traditioner. Fredag før efterårsferien har vi 
altid motionsdag, juleafslutning i kirken, fælles emneuge i forbindelse med Grønt flag, 
sommerferieafslutning med sang og is, afdelingsfester, lan-party og meget andet 
 

5) Forslag til mødekalender: torsdag 27.9., torsdag  d. 25.10, tirsdag d. 27.11., torsdag d. 
24.1., tirsdag d. 26.2., torsdag d. 28.3., tirsdag d. 23.4., torsdag d. 23.5., tirsdag d. 18.6. 

 
OBS vi har ændret d. 23/10 til 25/10 
 
Forplejning: 27/9 Jeanette, 25/10 Lene, 27/11 skolen, 24/1 Hannah, 26/2 Philip, 28/3 Henrik, 
23/4 Jeanette, 23/5 Lene, 18/6 skolen 

 
6) Hvilke ønsker har bestyrelsen til arbejdsområder i denne valgperiode, f.eks.. opfølgning på 

eksisterende principper mm. 
 
LE og TS ser på at lave en reklame for hjemmesiden herunder antimobbestrategi osv. 
 
Der har været en henvendelse fra en forældre med et ønske om at bestyrelsen ser på 
kostpolitikken.  
 
Vi er en del af et større projekt i samarbejde med to andre skoler og Absalon: 
”Maddannelse med lokale rødder”. På skolen har vi i den forbindelse besluttet at vi hver 
onsdag har en ”kantineordning”, hvor eleverne spiser et gratis måltid. De voksne skal 
betale. Vi skal have fokus på de mange aspekter omkring mad og fællesskabet.  
Eleverne skal selv være en del af produktionen på tværs af afdelinger og klasser.  
 
Vi beslutter at behandle kostprincippet ved næste møde. 
 



Der er et stort ønske om, at Firkløverskolen kan tilbyde en klubordning for de store elever 
(5.klasse og opad). Flere forældre oplever, at deres unge kan være ensomme – det er svært 
at få dem til at deltage i fx Ungdomsskolens arrangementer. 
Lene J. laver et udkast til et brev, som hun tager med næste gang.  
LE og TS tager det op på personalemødet.  
 
Generel snak om eftermiddagsaktiviteter. 
Der er en opmærksomhed i bestyrelsen på, at skolen er gennemsigtig, så forældrene har en 
viden om aktiviteter.   
 

7) Evt. 
 

8) Godkendelse af referat   
 

Referatet er godkendt. 


